
 
 
 
Aan het College van Gedeputeerde Staten 
van de Provincie Limburg 
Postbus 5700 
6202 MA Maastricht 
 

Baexem, 30 oktober 2019 

 

Betreft:  Schriftelijke vervolgvraag aangaande PFAS 

 

 

Geacht College, 

We hebben gisteren van staatssecretaris Van Veldhoven vernomen dat de PFAS-norm per 1 december 

verruimd kan worden binnen de veilige ruimte die er is. Echter, de problemen in de bouwsector zijn 

(te) groot: de baggeraars graven al maanden niet meer, het vervoer van grondstoffen staat stil, de 

aanleg van infrastructuur valt stop, aannemers sturen mensen naar huis, en grondbanken, hoveniers 

en loonwerkers kunnen niet meer aan de slag. 

 
Dit kan geen dag langer meer duren! Het water staat de bedrijven tot aan de lippen. Nog een maand 

langer wachten kan leiden tot grote verliezen en kan de nekslag betekenen voor veel bedrijven in deze 

sectoren. Kleine winstmarges worden flinke verliezen, en veel werknemers zitten in onzekerheid ten 

aanzien van het behoud van hun baan. 

Deze grote problemen met de huidige toepassing van de PFAS-norm van 0,1 microgram per kilogram 

leidt ons naar de volgende vraag aan het college van Gedeputeerde Staten: 

 

1. Kan het college van Gedeputeerde Staten de ruimte die er is voor een veilige PFAS-norm, per 

1 november laten ingaan in plaats van de beoogde 1 december 2019? 

 

Graag ontvangen wij met spoed uw reactie. 

 

Namens de CDA-fractie,  

 

Johan Geraats 


